



# ELEPHANTSKIN

A registered trademark of Susta Sustainable Merchandise Handels GmbH | Seilerstätte 22 / Top 23 | 1010 Vienna, Austria

## EU – Konformitätserklärung / EU – Declaration of conformity

### Artikelbezeichnung

Article description

## ElephantSkin WORK

### Artikelnummern

Article numbers

ESG\_WRK\_B\_XXS\_AT\_N  
ESG\_WRK\_B\_XS\_AT\_N  
ESG\_WRK\_B\_S\_AT\_N  
ESG\_WRK\_B\_M\_AT\_N  
ESG\_WRK\_B\_L\_AT\_N  
ESG\_WRK\_B\_XL\_AT\_N

### Angewandte harmonisierte Normen

Applied harmonized standards

EN ISO 21420:2020  
EN 388:2016+A1:2018

### Größen

Sizes

5, 6, 7, 8, 9, 10



Hiermit erklären wir, Susta Sustainable Merchandise Handels GmbH, Seilerstätte 22 / Top 23, 1010 Wien, Österreich, dass der oben angeführte Artikel der EU-Verordnung 2016/425 und den ebenfalls oben angeführten harmonisierten Normen entspricht. Der Artikel wurde im Rahmen der Baumusterbescheinigung Nr. 208-001-GLPP P22 durch die notifizierte Stelle Nr. 2004 - Bureau Veritas Consumer Products Services Germany GmbH, Wilhelm-Hennemann-Straße 8, DE-19061 Schwerin überprüft. Susta Sustainable Merchandise Handels GmbH ist Eigentümer der Marke „ElephantSkin“, unter welcher der Handschuh gehandelt wird.

We, Susta Sustainable Merchandise Handels GmbH, Seilerstätte 22 / Top 23, 1010 Vienna, Austria, hereby declare that the abovementioned article complies with EU Regulation 2016/425 and the harmonised standards also listed above. The article has been inspected by the notified body No. 2004 - Bureau Veritas Consumer Products Services Germany GmbH, Wilhelm-Hennemann-Straße 8, DE-19061 Schwerin within the scope of the type certificate No. 208-001-GLPP P22. Susta Sustainable Merchandise Handels GmbH is the owner of the brand "ElephantSkin", under which the glove is marketed.

Bei einer nicht mit uns abgestimmten Änderung des Artikels verliert diese Erklärung ihre Gültigkeit.

In case of alternation of the article, not agreed upon by us, this declaration will lose its validity

Wien / Vienna, 14.10.2022

### Raphael Reifeltshammer

Geschäftsführer

Chief Executive Officer

Susta Sustainable Merchandise Handels GmbH

Susta Sustainable Merchandise Handels GmbH  
Seilerstätte 22 / Top 23  
1010 Wien  
www.susta.at

VAT-ID: ATU75585449  
EORI: ATEOS1000105599  
GLN: 9120112540001  
Registered in Vienna: FN 533568 i

Raiffeisenverband Salzburg eGen  
IBAN: AT38 3500 0000 1608 1549  
BIC / Swift: RVSAAT2S